
Rada rodičov pri Základnej škole kráľa Svätopluka, Drážovská 6, 949 01 NITRA 
 

Zápisnica z Rady rodičov školy 

Dňa:   17.01.2019 

Počet prítomných:  podľa prezenčnej listiny  

Hostia:   Mgr. Ďurišová – riaditeľka školy 

Mgr. Peštová –   zástupkyňa školy 

Program: 

1. Informovanie členov Rady rodičov o vyzbieraných peniazoch, návrh opatrení s 

neplatičmi 

2. Návrhy a pripomienky z triednych schôdzok 

3. Diskusia 

 

Body programu: 

1.  Členovia Rady školy boli informovaní, že bolo vyzbieraných 8093 € od rodičov. 

Poplatok nebol uhradený za 14 det í- týmto bude odoslaná posledná výzva v písomnej 

forme. Ak napriek tomu nebude poplatok zaplatený, títo žiaci budú postihnutí 

opatreniami ako napríklad: nebudú sa im hradiť z fondu cesty autobusom, ktoré sú 

hradené z fondu, besiedky so zahraničným lektorom, projekty určené len vybraným 

deťom a pod. 

 

2. Návrhy a pripomienky z triednych schôdzok: 

- I.B kvôli nedostatočným úložným priestorom, budú do tried na prvom stupni zakúpené 

háčiky na bundy do skriniek a vešiaky do tried 

- I.C stravovanie zdarma: obava rodičov za zníženie kvality stravovania v školskej jedálni. 

V spoločnej diskusii pani riaditeľka objasnila, že kvalita ostáva rovnaká 

- IV.A parkovanie na vyznačenej zóne pred prechodom pre chodcov, pred školou: pošle sa 

žiadosť na MSÚ o umiestnenie panelov, ktoré by znemožnili parkovanie v nedovolenej 

zóne 

- IV.B  - unimobunky v areáli: budú odstránené po dokončení prác na florbalovom   

ihrisku, rovnako odložené staré sedačky: budú použité neskôr, pani vychovávateľky majú       

pokyny na dodržanie bezpečnosti detí 

- starý papier sa necháva pred rampou 

- športová trieda: obavy zo zníženia kvality výučby, zmeny kolektívu a triedneho 

učiteľa. Diskusia preložená na zistení záujmu zo strany rodičov 



 

- VI. C veľké písomky by nemali byť v jeden deň 

- VII. A reflexné vesty na lyžiarsky výcvik budú zakúpené a dodané 

 

V ostatných triedach neboli žiadne pripomienky, ktoré by bolo treba prerokovať na Rade 

rodičov.  

 

3. Diskusia 

- Členom Rady bola predložená ponuka na mliečny automat do budovy druhého stupňa. 

Táto ponuka schválená nebola 

 

V Nitre, dňa 17.01.2019 

Zapísala: Nikola Sládečková                                     

 

 

 

 

 

 


